

(節譯文)

天利（盧森堡）

可變資本投資公司

註冊辦事處：31, Z.A. Bourmicht, L-8070 Bertrange

Grand Duchy of Luxembourg

R.C.S. Luxembourg B 50 216

(下稱「**本公司**」)

致股東通知書

重要

2025 年 4 月 7 日

親愛的股東，

重要資訊：影響您在本公司所持股份之變更（無需採取任何行動）

謹致函通知您，本公司之董事會（「**董事會**」）擬對您作為股東所持有之股份進行某些變更。

您目前持有天利（盧森堡）可變資本投資公司之一個或多個投資組合之股份，其係以歐元或美元計價。然而，為便您申購股份，依據本公司公開說明書相關規定（尤其是公開說明書中之「**購買股份**」章節），謹提供您以替代貨幣申購並持有您股份之可能性。這意謂著，您可以用美元申購歐元股份，並用歐元申購美元股份。因此，您的股份實際上是另一個股份類別之貨幣變體，而不是一個獨立的股份類別。

然而，考量在實務操作中，天利（盧森堡）可變資本投資公司將您的股份視為一個獨立股份類別，透過提供零售及保險投資產品組合之資訊文件（PRIIPs KID）並賦予其獨立識別號碼（ISIN），董事會現已決定，基於對您身為本公司股東之最佳利益，會將您的股份重新分類為一個獨立的股份類別（「**股份類別重新分類**」）。就實務而言，此意謂您的股份將更名。

股份類別重新分類不會對您身為本公司股東之權利及義務產生任何影響，包括您所承擔之費用、收費及支出，您將繼續充分享有作為本公司投資人之權利。

與股份類別重新分類相關之任何法律、顧問及行政費用將由本公司之管理公司承擔。

本通知附有一張列出相關股份類別重新分類股份之表格，其中包括現行及新股份類別之名稱以及每個類別的生效日。請注意，各股份類別之 ISIN 號碼將保持不變。

上述關於股份類別重新分類之變更將於附表中列出之不同日期生效（「**生效日**」）。

以下未特別定義之專有名詞，請參見公開說明書「詞彙」一節所載之定義，公開說明書得於我們的網站 www.columbiathreadneedle.com 之文件中心取得。

我需要採取什麼行動？

您無需因此等變更採取任何行動，除非另行單獨通知，此等變更將自相關生效日起自動生效。

額外資訊

如您對本通知有任何其他問題，請諮詢您的財務顧問。請注意，我們無法提供財務或稅務建議。

如需進一步資訊，請隨時聯繫本公司之過戶代理人：

International Financial Data Services (Luxembourg) S.A.

地址：49, Avenue J.F Kennedy, L-1855 Luxembourg

電子郵件：ColumbiaThreadneedleenquiries@statestreet.com

董事會

謹致

重要資訊：您的資本正面臨風險。天利（盧森堡）乃盧森堡籍之可變資本投資公司（「本公司」），並由天利管理（盧森堡）有限公司（Threadneedle Management Luxembourg S.A.）管理。此文件不得視為要約、勸誘、諮詢或投資建議。此文件於發行之日係屬有效且得於未經通知之情況下變更。來自外部資源之資訊被認為可茲仰賴，惟無法保證其準確性及完整性。本公司之現行公開說明書、重要投資人資訊文件（KIID）/重要資訊文件（KID）及投資人權利之摘要皆得向管理公司天利管理（盧森堡）有限公司、International Financial Data Services (Luxembourg) S.A.、您的財務顧問及/或於我們的網站 www.columbiathreadneedle.com 上索取英文及/或當地語言（如適用）之版本。此等文件於瑞士得向瑞士代表及付款代理人 CACEIS Bank（位於 Montrouge, Zurich Branch / Switzerland, Bleicherweg 7, CH 8027 Zurich, Suisse）索取。天利管理（盧森堡）有限公司得決定終止行銷本公司之安排。依據金融監督法（Act of Financial Supervision）第 1:107 條之規定，子基金已納入 AFM 保管之登記簿中。天利（盧森堡）於西班牙經國家證券市場委員會（Comisión Nacional del Mercado de Valores（「CNMV」））授權，並於相關 CNMV 註冊處註冊，編號為 177。

(內容與台灣無關，故略譯)

針對分銷商：本文件旨在向分銷商提供有關集團產品及服務之資訊，不適用於進一步發送。針對機構客戶：本文件中之資訊並非財務建議，僅適用於具備適當投資知識並符合監管標準歸類為專業客戶或市場交易對手之人士，且其他任何人不應據此採取行動。

Columbia Threadneedle Investments 為 Columbia 及 Threadneedle 集團公司之全球品牌名稱。

基金名稱	ISIN 號碼	目前股份類別名稱	自生效日起之新股份類別名稱	生效日
天利（盧森堡） - 美國高收益債券基金（本基金主要係投資於非投資等級之高風險債券且基金之配息來源可能為本金）	LU0957784969	ZU EUR	ZE EUR	2025 年 5 月 7 日
天利（盧森堡） - 北美基金	LU0757425094	AU EUR	AE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 北美基金	LU0757425177	DU EUR	DE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 北美基金	LU0757425250	IU EUR	IE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 美國選擇基金	LU0757425763	AU EUR	AE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 美國選擇基金	LU0757425847	DU EUR	DE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 美國選擇基金	LU0757425920	WU EUR	WE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 新興市場公司債券基金（本基金有相當比重投資	LU0757426498	AU EUR	AE EUR	2025 年 5 月 13 日

基金名稱	ISIN 號碼	目前股份類別名稱	自生效日起之新股份類別名稱	生效日
於非投資等級之高風險債券且基金之配息來源可能為本金)				
天利（盧森堡） - 新興市場公司債券基金(本基金有相當比重投資於非投資等級之高風險債券且基金之配息來源可能為本金)	LU0757426571	DU EUR	DE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 新興市場債券基金(本基金有相當比重投資於非投資等級之高風險債券且基金之配息來源可能為本金)	LU0757426738	AU EUR	AE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 新興市場債券基金(本基金主要係投資於非投資等級之高風險債券且基金之配息來源可能為本金)	LU0757426811	DU EUR	DE EUR	2025 年 5 月 13 日
天利（盧森堡） - 環球資產配置	LU0757429674	AU EUR	AE EUR	2025 年 5 月 20 日

基金名稱	ISIN 號碼	目前股份類別名稱	自生效日起之新股份類別名稱	生效日
基金(基金之配息來源可能為本金)				
天利 (盧森堡) - 環球資產配置 基金(基金之配息來源可能為本金)	LU0757429757	DU EUR	DE EUR	2025 年 5 月 20 日
天利 (盧森堡) - 環球資產配置 基金(基金之配息來源可能為本金)	LU0757429831	IU EUR	IE EUR	2025 年 5 月 20 日
天利 (盧森堡) - 全球新興市場 短期債券基金(本 基金主要係投資 於非投資等級之 高風險債券且基 金之配息來源可 能為本金)	LU0757430334	AU EUR	AE EUR	2025 年 5 月 20 日
天利 (盧森堡) - 全球新興市場 短期債券基金(本 基金主要係投資 於非投資等級之 高風險債券且基 金之配息來源可 能為本金)	LU0757430417	DU EUR	DE EUR	2025 年 5 月 20 日
天利 (盧森堡) - 全球焦點基金	LU0757431068	AU EUR	AE EUR	2025 年 5 月 20 日
天利 (盧森堡) - 全球焦點基金	LU0757431142	DU EUR	DE EUR	2025 年 5 月 20 日

基金名稱	ISIN 號碼	目前股份類別名稱	自生效日起之新股份類別名稱	生效日
天利（盧森堡） - 泛歐洲 ESG 股票基金	LU0757432116	AE USD	AU USD	2025 年 5 月 22 日
天利（盧森堡） - 泛歐洲 ESG 股票基金	LU0757432207	DE USD	DU USD	2025 年 5 月 22 日
天利（盧森堡） - 泛歐洲 ESG 股票基金	LU0757432389	IE USD	IU USD	2025 年 5 月 22 日
天利（盧森堡） - 泛歐洲 ESG 股票基金	LU0757432462	WE USD	WU USD	2025 年 5 月 22 日

Columbia Threadneedle (Lux) I
Société d'Investissement à Capital Variable
Registered Office: 31, Z.A. Bourmicht, L-8070 Bertrange
Grand Duchy of Luxembourg
R.C.S. Luxembourg B 50 216
(the “**SICAV**”)

NOTICE TO SHAREHOLDERS

IMPORTANT

7 April 2025

Dear Shareholder,

Important information: Changes affecting your shares held in the SICAV (No action required)

We are writing to let you know that the Board of Directors of the SICAV (the “**Board**”) intends to make certain changes to the shares held by you as a shareholder in the SICAV.

You currently hold shares in one or more Portfolios of the Columbia Threadneedle (Lux) I SICAV denominated in either EUR or USD. However, to facilitate your subscription for the shares, you were offered the possibility to subscribe for and hold your shares in the alternate currency on the basis of the relevant provisions in the prospectus of the SICAV (in particular, the section “Purchase of Shares”). This means that EUR shares could be subscribed for in USD, and USD shares in EUR. As a result, your shares are a currency variant of another share class rather than a distinct share class.

Considering, however, that in practice the Columbia Threadneedle (Lux) I SICAV treats your shares as a distinct share class by providing a key information document (PRIIPs KID) and by assigning them a separate identification number (ISIN), the Board has now decided, having regard to your best interests as a shareholder of the SICAV, to reclassify your shares into a distinct share class (the “**Share Class Reclassification**”). In practice, this will mean that your shares will be renamed.

The Share Class Reclassification will not have any impact on your rights and obligations as a shareholder of the SICAV, including the fees, charges and expenses borne by you and, you will continue to fully benefit from your rights as an investor in the SICAV.

Any legal, advisory and administrative costs associated with the Share Class Reclassification will be borne by the management company of the SICAV.

A table setting out the shares included in the Share Class Reclassification is attached to this notice, and includes the current and new share class names, and the effective dates for each class. Please note that the ISIN code of each share class will remain unchanged.

The changes described above relating to the Share Class Reclassification shall become effective on various dates (the “**Effective Dates**”) as set out in the attached table.

For any capitalised terms below that are not specifically defined, please refer to the definition in the “Glossary” section of the Prospectus which is available in the document centre of our website www.columbiathreadneedle.com.

What do I need to do?

You do not need to do anything as a result of these changes, which will take effect automatically on the relevant Effective Dates, unless otherwise notified by way of a separate notice.

Additional information

If you have any other questions regarding this notice, please speak to your financial adviser. Please note that we are unable to provide financial or tax advice.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact our Transfer Agent:

International Financial Data Services (Luxembourg) S.A.
Address: 49, Avenue J.F Kennedy, L-1855 Luxembourg
E-mail: ColumbiaThreadneedleenquiries@statestreet.com

Yours faithfully,

The Board

Important information: Your capital is at risk. Columbia Threadneedle (Lux) I is a Luxembourg domiciled investment company with variable capital ("SICAV"), managed by Threadneedle Management Luxembourg S.A.. This material should not be considered as an offer, solicitation, advice or an investment recommendation. This communication is valid at the date of publication and may be subject to change without notice. Information from external sources is considered reliable but there is no guarantee as to its accuracy or completeness. The SICAV's current Prospectus, the Key Investor Information Document (KIID)/Key Information Document (KID) and the summary of investor rights are available in English and/or in local languages (where applicable) from the Management Company Threadneedle Management Luxembourg S.A., International Financial Data Services (Luxembourg) S.A., your financial advisor and/or on our website www.columbiathreadneedle.com. These documents are available in Switzerland from the Swiss Representative and Paying Agent CACEIS Bank, Montrouge, Zurich Branch / Switzerland, Bleicherweg 7, CH 8027 Zurich, Suisse. Threadneedle Management Luxembourg S.A. may decide to terminate the arrangements made for the marketing of the SICAV. Pursuant to article 1:107 of the Act of Financial Supervision, the sub-fund is included in the register that is kept by the AFM. Columbia Threadneedle (Lux) is authorised in Spain by the Comisión Nacional del Mercado de Valores (CNMV) and registered with the relevant CNMV's Register with number 177.

In the EEA and Switzerland: Issued by Threadneedle Management Luxembourg S.A. registered with the Registre de Commerce et des Sociétés (Luxembourg), Registered No. B 110242, 44 rue de la Vallée, L-2661 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg.

In the UK: Issued by Threadneedle Asset Management Limited. Registered in England and Wales, No. 573204. Registered Office: 78 Cannon Street, London EC4N 6AG, United Kingdom. Authorised and regulated in the UK by the Financial Conduct Authority.

In the Middle East: This document is distributed by Columbia Threadneedle Investments (ME) Limited, which is regulated by the Dubai Financial Services Authority (DFSA). For Distributors: This document is intended to provide distributors with information about Group products and services and is not for further distribution. For Institutional Clients: The information in this document is not intended as financial advice and is only intended for persons with appropriate investment knowledge and who meet the regulatory criteria to be classified as a Professional Client or Market Counterparties and no other Person should act upon it.

Columbia Threadneedle Investments is the global brand name of the Columbia and Threadneedle group of companies.

Fund Name	ISIN Code	Current Share Class Name	New Share Class Name from the Effective Date	Effective Date
CT (Lux) US High Yield Bond	LU0957784969	ZU EUR	ZE EUR	7 May 2025
CT (Lux) American	LU0757425094	AU EUR	AE EUR	13 May 2025
CT (Lux) American	LU0757425177	DU EUR	DE EUR	13 May 2025
CT (Lux) American	LU0757425250	IU EUR	IE EUR	13 May 2025
CT (Lux) American Select	LU0757425763	AU EUR	AE EUR	13 May 2025
CT (Lux) American Select	LU0757425847	DU EUR	DE EUR	13 May 2025
CT (Lux) American Select	LU0757425920	WU EUR	WE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Asian Equity Income	LU0757426068	AU EUR	AE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Asian Equity Income	LU0757426142	DU EUR	DE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Emerging Market Corporate Bonds	LU0757426498	AU EUR	AE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Emerging Market Corporate Bonds	LU0757426571	DU EUR	DE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Emerging Market Debt	LU0757426738	AU EUR	AE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Emerging Market Debt	LU0757426811	DU EUR	DE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Enhanced Commodities	LU0757427116	AU EUR	AE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Enhanced Commodities	LU0757427207	DU EUR	DE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Enhanced Commodities	LU0757427389	IU EUR	IE EUR	13 May 2025
CT (Lux) Enhanced Commodities	LU0915585052	ZU EUR	ZE EUR	13 May 2025
CT (Lux) European Select	LU0757428197	AE USD	AU USD	20 May 2025
CT (Lux) European Select	LU0757428353	IE USD	IU USD	20 May 2025
CT (Lux) European Strategic Bond	LU0757427546	AE USD	AU USD	20 May 2025
CT (Lux) European Strategic Bond	LU0757427629	DE USD	DU USD	20 May 2025
CT (Lux) Flexible Asian Bond	LU0932065765	AU EUR	AE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Corporate Bond	LU1062006702	DU EUR	DE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Dynamic Real Return	LU0757429674	AU EUR	AE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Dynamic Real Return	LU0757429757	DU EUR	DE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Dynamic Real Return	LU0757429831	IU EUR	IE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Emerging Market Equities	LU0757430094	AU EUR	AE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Emerging Market Equities	LU0757430177	DU EUR	DE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Emerging Market Equities	LU0957793101	ZU EUR	ZE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Emerging Market Short-Term Bonds	LU0757430334	AU EUR	AE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Emerging Market Short-Term Bonds	LU0757430417	DU EUR	DE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Focus	LU0757431068	AU EUR	AE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Focus	LU0757431142	DU EUR	DE EUR	20 May 2025
CT (Lux) Global Multi Asset Income	LU0823431480	DU EUR	DE EUR	22 May 2025
CT (Lux) Global Smaller Companies	LU0757428866	AE USD	AU USD	22 May 2025
CT (Lux) Global Smaller Companies	LU0757428940	DE USD	DU USD	22 May 2025
CT (Lux) Global Smaller Companies	LU0757429088	IE USD	IU USD	22 May 2025
CT (Lux) Global Technology	LU0757431738	DU EUR	DE EUR	22 May 2025
CT (Lux) Global Technology	LU0957808735	ZU EUR	ZE EUR	22 May 2025
CT (Lux) Pan European ESG Equities	LU0757432116	AE USD	AU USD	22 May 2025
CT (Lux) Pan European ESG Equities	LU0757432207	DE USD	DU USD	22 May 2025
CT (Lux) Pan European ESG Equities	LU0757432389	IE USD	IU USD	22 May 2025
CT (Lux) Pan European ESG Equities	LU0757432462	WE USD	WU USD	22 May 2025
CT (Lux) Pan European Small Cap Opportunities	LU0757432546	AE USD	AU USD	22 May 2025
CT (Lux) Pan European Small Cap Opportunities	LU0757432629	DE USD	DU USD	22 May 2025
CT (Lux) Pan European Small Cap Opportunities	LU0757432892	WE USD	WU USD	22 May 2025
CT (Lux) US Contrarian Core Equities	LU0757433270	AU EUR	AE EUR	22 May 2025
CT (Lux) US Contrarian Core Equities	LU0757433353	DU EUR	DE EUR	22 May 2025
CT (Lux) US Contrarian Core Equities	LU0757433437	IU EUR	IE EUR	22 May 2025
CT (Lux) US Contrarian Core Equities	LU0957798324	ZU EUR	ZE EUR	22 May 2025